
 
 

PANEVĖŽIO REGIONO PLĖTROS TARYBA 

 

 

PANEVĖŽIO REGIONO PLĖTROS TARYBOS KOLEGIJOS POSĖDŽIO, 

ORGANIZUOTO ŽODINĖS PROCEDŪROS TVARKA, 

PROTOKOLAS 

 

2025 m. vasario 13 d. Nr. TP-1  

Panevėžys 

 

Panevėžio regiono plėtros tarybos (toliau – Taryba) kolegijos posėdis (toliau – posėdis), 

organizuotas žodinės procedūros tvarka, įvyko 2025 m. vasario 7 d. Panevėžio rajono 

savivaldybėje. Posėdžio pradžia 10.00, pabaiga – 12.00. 

 

Posėdžio pirmininkas – Antanas Pocius. 

Posėdžio sekretorė – Inga Adomaitienė. 

Dalyvavo 11 kolegijos narių, kvorumas sudarytas. 

 

Dalyvavo: 

Tarybos kolegijos nariai: 

1. Gintautas Gegužinskas – Pasvalio rajono savivaldybės meras; 

2. Ignas Jackevičius – Kupiškio rajono savivaldybės tarybos narys; 

3. Vytas Jareckas – Biržų rajono savivaldybės tarybos narys; 

4. Kęstutis Knizikevičius – Biržų rajono savivaldybės meras; 

5. Petras Luomanas – Panevėžio miesto savivaldybės tarybos narys, laikinai einantis 

Panevėžio miesto savivaldybės mero pareigas; 

6. Valentinas Osipovas – Panevėžio rajono savivaldybės tarybos narys; 

7. Antanas Pocius – Panevėžio rajono savivaldybės meras; 

8. Algirdas Raslanas – Kupiškio rajono savivaldybės meras;  

9. Vytautas Saulis – Rokiškio rajono savivaldybės tarybos narys; 

10. Aleksas Varna – Panevėžio miesto savivaldybės tarybos narys; 

11. Šarūnas Varna – Pasvalio rajono savivaldybės tarybos narys. 

 

Kiti dalyviai: 

12. Tomas Stončius – Lietuvos Respublikos Prezidento patarėjas; 

13. Vaidotas Jakštas – Lietuvos Respublikos vidaus reikalų viceministras; 

14. Andrejus Junda – Lietuvos Respublikos vidaus reikalų ministro patarėjas; 

15. Rasa Tamulevičiūtė – Lietuvos Respublikos vidaus reikalų ministerijos Regioninės 

politikos grupės vadovė; 

16. Kristina Udrienė – Panevėžio regiono plėtros tarybos administracijos direktorė; 

17. Inga Adomaitienė – Panevėžio regiono plėtros tarybos ekspertė; 

18. Kristina Linkonaitė – Panevėžio regiono plėtros tarybos ekspertė; 
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19. Arūnas Valintėlis – Kupiškio rajono savivaldybės administracijos direktorius 

20. Nijolė Staišiūnienė – Panevėžio regiono plėtros tarybos patariamosios kolegijos 

partnerių grupės narė; 

21. Jolita Nevardauskienė – Panevėžio rajono savivaldybės mero patarėja; 

22. Miglė Bražėnienė – Panevėžio rajono savivaldybės administracijos Investicijų ir 

užsienio ryšių skyriaus vedėja. 

 

 Nedalyvavę Tarybos kolegijos nariai:  

1. Ramūnas Godeliauskas – Tarybos kolegijos pirmininkas, Rokiškio rajono 

savivaldybės meras 

2. Birutė Valkiūnienė – Panevėžio miesto savivaldybės tarybos narė. 

 

 

 DARBOTVARKĖ: 

 Registracija 

 Posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

1. Dėl Regionų ministerijos kūrimo perspektyvų; 

2. Dėl Regioninės politikos prioritetų ir iššūkių; 

3. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2023 m. rugsėjo 6 d. sprendimo Nr. TS-30 „Dėl 

2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano patvirtinimo“ pakeitimo; 

4. Dėl 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano įgyvendinimo 2024 m. ataskaitos 

patvirtinimo; 

5. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2023 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. TS-24 

„Dėl darbo grupės sudarymo“ pakeitimo; 

6. Dėl įgaliojimo atstovauti Panevėžio regiono plėtros tarybai trijų jūrų regionų 

ekonominiame tinkle; 

7. Dėl siūlymų teikimo Panevėžio regiono plėtros tarybos visuotiniam dalyvių 

susirinkimui; 

8. Kiti klausimai. 

 

 

 Posėdžio pradžioje Tarybos kolegijos pirmininko pavaduotojas, atliekantis Tarybos 

kolegijos pirmininko funkcijas, Panevėžio rajono savivaldybės meras Antanas Pocius pristatė 

posėdyje dalyvaujančius svečius. 
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 SVARSTYTA. Posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

 10.00–10.05 

 Tarybos kolegijos pirmininko pavaduotojas, atliekantis Tarybos kolegijos pirmininko 

funkcijas, Antanas Pocius informavo, kad Tarybos kolegijos posėdyje dalyvaujantys nariai 

sudaro kvorumą, todėl posėdis gali vykti ir pasiteiravo ar būtų pastabų, klausimų ar 

prieštaravimų dėl posėdžio darbotvarkės. Prieštaraujančių nebuvo. 

  

NUTARTA: 

 Bendru sutarimu patvirtinti posėdžio darbotvarkę. 

  

1. SVARSTYTA. Dėl Regionų ministerijos kūrimo perspektyvų. 

 

 10.05-10.25 

Lietuvos Respublikos Prezidento patarėjas Tomas Stončius savo pranešime akcentavo, 

kad Prezidentui regioninė politika, savivalda nuo pat jo kadencijos pradžios buvo labai svarbus 

jo politinės darbotvarkės darbas ir visus tuos metus nuosekliai buvo ne tik lankomi regionai, 

savivaldybės, bet ir daromi žingsniai tam, kad savarankiškumo savivaldai ir regionams daugėtų. 

2019 m. pirmame Prezidento organizuotame regionų forume jau buvo kalbama apie Regionų 

ministeriją. Pasak T. Stončiaus, Prezidentas šia idėja labai tiki ir mano, kad tai gali būti įrankis, 

padėsiantis regioninę politiką, savivaldos klausimus „atvesti“ į nacionalinę darbotvarkę, kad 

kai valstybėje turime daug klausimų nuo gynybos iki ekonomikos ir kitų klausimų, 

„nepasimestų“ regionai, mąstymas ir matymas, kad Lietuva neužsibaigia vien tik didžiaisiais 

miestais. Su naująja Regionų ministerija yra tikėjimas ir viltis, kad savarankiškumo savivaldai 

turi daugėti. Ši ministerija tikriausiai visų problemų neišspręs, bet tai bus pirmas žingsnis 

kitokios politikos linkme. T. Stončius kalbėjo, kad ir kokius pokyčius bedarytumėme, 

svarbiausias rezultatas yra žmogus, o ypač regionuose, „išsilavinęs, kuriantis pridėtinę vertę 

žmogus – didžiausia vertybė“. Pasak T. Stončiaus yra daug iššūkių ir norisi, kad tarp daugybės 

nacionalinėje politikoje esančių problemų ir klausimų, regionai nebūtų pamiršti, kad būtų 

išgirsti ir tie sprendimai būtų orientuoti į tai, kad gyvenimo kokybė regionuose augtų ir gerėtų.  

 

2. SVARSTYTA. Dėl Regioninės politikos prioritetų ir iššūkių. 

10.25–11.20 

Lietuvos Respublikos vidaus reikalų viceministras Vaidotas Jakštas padėkojo už kvietimą 

dalyvauti šiame posėdyje. Vidaus reikalų viceministras pristatė Vyriausybės programą, Vidaus 
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reikalų ministerijai numatytus darbus, susijusius su regionų plėtra. Pasak viceministro jau 

pradėti: Vietos savivaldos įstatymo peržiūra, savivaldybėms pavestų funkcijų išgryninimo, 

apibūdinimo ir optimizavimo, viešojo sektoriaus darbo vietų dekoncentracijos, viešųjų 

paslaugų prieinamumo vertinimo darbai. V. Jakštas pažymėjo, kad ir toliau bus siekiama įvairių 

tarptautinių investicijų pritraukimo.  

V. Jakštas taip pat kalbėjo apie Regionų ministerijos koncepciją. Pasak vidaus reikalų 

viceministro Regionų ministerija pati savaime neišspręs problemų, yra tik priemonės tas lėšas, 

išteklius, kuriuos gali valstybė ar Europos Sąjunga skirti, panaudoti efektyviau, racionaliau 

gaunant didesnę naudą dėl to, kad tie veiksmai yra labiau koordinuoti ir suderinti bei atlieptų 

regionų ir savivaldybių poreikius. Labai svarbu įvairių sričių sinergija, kur būtų galima turėti 

kompleksinius sprendimus. Pasak viceministro iš LR vidaus reikalų ministerijos į Regionų 

ministeriją turėtų pereiti regionų plėtros klausimai, savivaldos klausimai, iš LR socialinės 

apsaugos ir darbo ministerijos - nevyriausybinių organizacijų politika, iš LR aplinkos 

ministerijos -  teritorijų planavimo klausimai, žemėtvarka, urbanistika ir būsto politika, iš LR 

ekonomikos ir inovacijų ministerijos – kurortų politika, iš LR susisiekimo ministerijos – vietinis 

transportas ir keliai, o iš LR žemės ūkio ministerijos – kaimo plėtra. V. Jakštas atkreipė dėmesį, 

kad dar vyksta diskusijos, sudaryta tarpinstitucinė darbo grupė, todėl sprendimų gali būti dar 

įvairių. Pasak vidaus reikalų ministro Regionų ministerija turėtų pradėti veikti kitų metų liepos 

mėnesį. 

Posėdžio pirmininkas A. Pocius išsakė nuomonę, kad kuriant ministeriją būtų kuo 

daugiau bendradarbiaujama su savivaldybių atstovais bei išreiškė viltį, kad ministerija būtų 

sukurta ne vienai kadencijai. Dėl įvairių bendradarbiavimo formų pasisakė Kupiškio rajono 

savivaldybės meras A. Raslanas, Panevėžio miesto savivaldybės tarybos narys, laikinai einantis 

Panevėžio miesto savivaldybės mero pareigas P. Luomanas. P. Luomanas pasisakė, kad 

Regionų ministerija būtų įsteigta ne būtinai Vilniuje, o pavyzdžiui Panevėžyje, Aukštaitijos 

sostinėje. 

Vidaus reikalų ministerijos Regioninės politikos grupės vadovė Rasa Tamulevičiūtė 

pristatė Panevėžio ir kitų šalies regionų bendrus rodiklius (skaidrės pridedamos). Pasak R. 

Tamulevičiūtės Regionų plėtros programoje esančios 1,6 mlrd. lėšos yra suplanuotos regionų 

plėtros planuose. Didžiausia dalis lėšų suplanuotos Tvarios miesto plėtros ir Funkcinių zonų 

plėtros strategijose. Vidaus reikalų ministerijos Regioninės politikos grupės vadovė pristatė 

regionų plėtros planų įgyvendinimo pažangą, supažindino su numatytais 2025 m. darbais ir 

iššūkiais bei 2021–2027 m. Europos Sąjungos fondų investicijų programos vidurio peržiūra, 

kurios metu bus atsiskaitoma Europos Komisijai (toliau- EK) už tarpinius rodiklius. R. 

Tamulevičiūtė informavo, kad 2022 metais prisiimti įsipareigojimai sudaro 1 051 mln. eurų, 



5 
 
kurie turi būti deklaruoti EK iki 2025 m. pabaigos. Iki to laiko nepanaudota įsipareigojimų dalis 

panaikinama, t. y. nespėta deklaruoti EK lėšų dalis anot jos bus prarasta. R. Tamulevičiūtė 

pabrėžė, kad siekiant lėšas deklaruoti iki 2025 m. pabaigos, išlaidos turi būti patirtos ir 

mokėjimo prašymai administruojančiai institucijai pateikti iki 2025 m. spalio 1 d.  

Dėl projektų įgyvendinimo spartos ir lankstumo planuojant žalinimui skirtus projektus 

pasisakė Kupiškio rajono savivaldybės meras A. Raslanas.  

Vidaus reikalų ministerijos Regioninės politikos grupės vadovė Rasa Tamulevičiūtė 

pabrėžė, kad programavimo po 2027 m. periodas jau prasidėjo, derybos vyksta ir pakvietė visus 

peržiūrėti problemas, stebėti kas pasikeitė, ir galvoti apie ateitį. 

 

3. SVARSTYTA. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2023 m. rugsėjo 6 d. 

sprendimo Nr. TS-30 „Dėl 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

11.20–11.30 

Tarybos ekspertė Kristina Linkonaitė informavo, kad Panevėžio regiono plėtros tarybos 

administracija, vadovaudamasi Lietuvos Respublikos regioninės plėtros įstatymo 4 straipsnio 4 

dalies 1–4 punktais, 12 straipsnio 3 dalies 1 punktu, parengė ir teikia svarstyti 2022–2030 metų 

Panevėžio regiono plėtros plano pakeitimo projektą, kuriame yra tikslinama informacija dėl 

trijų regiono plėtros plano pažangos priemonių: „Švietimo paslaugų prieinamumo didinimas“, 

„Socialinių paslaugų deinstitucionalizacija“ ir „Inovatyvių ilgalaikės priežiūros paslaugų 

infrastruktūros plėtra“.  

Pasak K. Linkonaitės „Švietimo paslaugų prieinamumo didinimas“ regiono plėtros plano 

pažangos priemonė yra tikslinama pagal trijų savivaldybių gautus prašymus. Atsižvelgiant į 

Kupiškio rajono savivaldybės prašymą, patikslinta informacija apie projektus „Ugdymo 

paslaugų kokybės užtikrinimas ir prieinamumo didinimas Kupiškio mokykloje „Varpelis“  bei 

„Visos dienos mokyklų tinklo kūrimas Kupiškio rajono savivaldybėje“.  Kupiškio r. sav., 

atsižvelgusi į prognozuojamą mažėjantį vaikų skaičių ugdymo įstaigose, nebeplanuoja kurti 

naujų ikimokyklinio ugdymo vietų Kupiškio mokykloje „Varpelis“. Projektas „Ugdymo 

paslaugų kokybės užtikrinimas ir prieinamumo didinimas Kupiškio mokykloje „Varpelis“ 

tikslinamas išbraukiant stebėsenos rodiklius P.S.2.1024 „Sukurtų naujų ikimokyklinio ugdymo 

vietų skaičius“, P.B.2.0066 „Naujos arba modernizuotos vaikų priežiūros infrastruktūros 

mokymo klasių talpumas“ ir „R.B.2.2070 Naujos arba modernizuotos vaikų priežiūros 

infrastruktūros naudotojų skaičius per metus“ bei sumažinant projekto vertę pagal atskirus 

finansavimo šaltinius. Taip pat  pavėlinta minėto projekto įgyvendinimo pradžia. Kupiškio r. 
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sav. pakartotinai įvertino Kupiškio r. Subačiaus gimnazijos sporto infrastruktūros būklę ir 

nusprendė vykdyti naujos sporto salės statybą. Atsižvelgiant į tai, patikslinta informacija apie 

projektą „Visos dienos mokyklų tinklo kūrimas Kupiškio rajono savivaldybėje“, padidinant 

projekto vertę pagal atskirus finansavimo šaltinius, patikslinant stebėsenos rodiklių reikšmes 

bei pavėlinant projekto įgyvendinimo pradžią. Šio projekto ES fondų lėšų suma padidinta 

429 107,00 Eur, t. y., projekte „Ugdymo paslaugų kokybės užtikrinimas ir prieinamumo 

didinimas Kupiškio mokykloje „Varpelis“ sumažinta ES fondų lėšų suma.  

Atsižvelgiant į Panevėžio miesto savivaldybės raštą, projektas „Visos dienos mokyklos 

erdvių sukūrimas Panevėžio miesto ikimokyklinio ugdymo mokyklose“ išskirtas į 2 etapus, t. 

y., įtrauktas naujas projektas „Visos dienos mokyklos erdvių sukūrimas Panevėžio miesto 

ikimokyklinio ugdymo mokyklose (II etapas)“. Panevėžio miesto savivaldybė, siekdama 

įgyvendinti projektą „Visos dienos mokyklos erdvių sukūrimas Panevėžio miesto 

ikimokyklinio ugdymo mokyklose“ didesne apimtimi (numatoma papildomai įgyvendinti 

veiklas dar 2 lopšeliuose-darželiuose) ir spartindama projektų įgyvendinimą, prašo suskaidyti 

minėtą projektą į etapus. Patikslinta informacija apie projektą „Visos dienos mokyklos erdvių 

sukūrimas Panevėžio miesto ikimokyklinio ugdymo mokyklose“ sumažinant projekto vertę 

pagal atskirus finansavimo šaltinius, patikslinant stebėsenos rodiklių reikšmes bei projekto 

įgyvendinimo pradžią. Projekto „Visos dienos mokyklos erdvių sukūrimas Panevėžio miesto 

ikimokyklinio ugdymo mokyklose (II etapas)“ įgyvendinimui numatyta ES fondų lėšų suma, 

kuria sumažinta projekto I etapo („Visos dienos mokyklos erdvių sukūrimas Panevėžio miesto 

ikimokyklinio ugdymo mokyklose“) ES fondų lėšų suma. Projekto II etapo įgyvendinimo 

pradžia numatoma 2026 m. II ketv.  

K. Linkonaitė informavo, kad atsižvelgiant į Biržų rajono savivaldybės prašymą, 

patikslinta informacija apie projektą „Ugdymo paslaugų prieinamumo didinimas, pritaikant 

infrastruktūrą neįgaliesiems Biržų rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose“, 

išbraukiant stebėsenos rodiklius P.S.2.1029 „Tikslinės transporto priemonės“ ir R.S.2.3030 

„Vaikų, pasinaudojusių pavėžėjimo paslaugomis naujai įsigytomis transporto priemonėmis, 

skaičius per metus“ ir patikslinant projekto įgyvendinimo pradžią bei pabaigą. Biržų rajono 

savivaldybė įvertino numatomų atlikti statybos darbų kainas ir, dėl ribotų lėšų, nebeplanuoja 

įsigyti transporto priemonės. 

 Pasak K. Linkonaitės „Socialinių paslaugų deinstitucionalizacija“ regiono plėtros plano 

pažangos priemonė yra tikslinama atsižvelgiant į Kupiškio rajono savivaldybės prašymą, 

tikslinama projekto „Dienos užimtumo paslaugų plėtra asmenims su negalia Kupiškio rajono 

savivaldybėje“ įgyvendinimo pradžia. Kupiškio r. sav. buvo pateikusi projekto įgyvendinimo 

planą ir jį atsiėmė iš Centrinės projektų valdymo agentūros.  Jis planuojamas teikti pakartotinai. 
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 Pažangos priemonė „Inovatyvių ilgalaikės priežiūros paslaugų infrastruktūros plėtra“ 

tikslinama atsižvelgiant į Biržų r. sav. prašymą, patikslinti projektų įgyvendinimo terminai 

pagal faktiškai planuojamus pateikti projektų įgyvendinimo planus. Biržų r. sav. pakartotinai 

įvertino pagal projektą „Kokybiškų ir inovatyvių stacionarių ilgalaikės sveikatos priežiūros 

paslaugų prieinamumo didinimas Biržų rajono savivaldybėje“ planuojamų atlikti statybos 

darbų kainas ir nustatė, kad 12 vietų įrengimui reikalingos didesnės investicijos nei planuota. 

Projekte „Kokybiškų ir inovatyvių stacionarių ilgalaikės sveikatos priežiūros paslaugų 

prieinamumo didinimas Biržų rajono savivaldybėje“ personalo darbui VšĮ Biržų ligoninės 

slaugos stacionaro skyriuje sumažintas planuotas paruošti ir įdarbinti medicinos darbuotojų 

skaičius. Atitinkamai sumažinta minėto projekto vertė pagal atskirus finansavimo šaltinius. 

Projekte „Kokybiškų ir inovatyvių stacionarių ilgalaikės sveikatos priežiūros paslaugų 

prieinamumo didinimas Biržų rajono savivaldybėje“ padidinta bendra projekto vertė pagal 

atskirus finansavimo šaltinius (perplanuota 260 621,05 EUR ES fondų lėšų suma tarp projektų 

„Kokybiškų ir inovatyvių stacionarių ilgalaikės sveikatos priežiūros paslaugų prieinamumo 

didinimas Biržų rajono savivaldybėje“ ir „Kokybiškų ir inovatyvių stacionarių ilgalaikės 

sveikatos priežiūros paslaugų prieinamumo didinimas Biržų rajono savivaldybėje“.  

K. Linkonaitė informavo, kad regiono plėtros plano pakeitimo projektas teisės aktų 

nustatyta tvarka buvo pateiktas derinti suinteresuotoms institucijoms, gauti visi atsakymai, į 

gautus pastebėjimus atsižvelgta. Pasak K. Linkonaitės, Partnerių grupės posėdis vyko 2025 m. 

vasario 5 d., kuriame buvo pateiktas klausimas svarstyti regiono plėtros plano pakeitimo 

projektą. Buvo nutarta teikti išvadą Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijai – pritarti 

sprendimo projektui „Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2023 m. rugsėjo 6 d. sprendimo 

Nr. TS-30 „Dėl  2022–2030 metų Panevėžio regiono plėtros plano patvirtinimo“ pakeitimo“. 

 Klausimų pranešėjai nebuvo. Tarybos kolegijos nariai pritarė parengtam sprendimo 

projektui bendru sutarimu. 

NUTARTA:  

Bendru sutarimu priimti sprendimą pagal parengtą projektą. 

 

4. SVARSTYTA. Dėl 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano įgyvendinimo 

2024 m. ataskaitos patvirtinimo. 

11.30–11.40 

Tarybos administracijos direktorė Kristina Udrienė informavo, kad Panevėžio regiono 

plėtros tarybos administracija parengė ir teikia svarstyti sprendimo projektą „Dėl 2022–2030 

m. Panevėžio regiono plėtros plano 2024 m. įgyvendinimo ataskaitos patvirtinimo“. Sprendimo 
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tikslas –  patvirtinti 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaitą už 

2024 m.  

Vadovaujantis Regioninės plėtros įstatymo 23 straipsnio 1 dalies 2 punktu, regiono 

plėtros tarybos kolegija „tvirtina regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaitas”. K. Udrienė 

pažymėjo, kad 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros planas patvirtintas Panevėžio regiono 

plėtros tarybos 2023 m. rugsėjo 6 d. sprendimu Nr. TS-30 su viena regiono plėtros plano 

pažangos priemone „Švietimo paslaugų prieinamumo didinimas“. Tarybos administracijos 

direktorė pabrėžė, kad Panevėžio regiono plėtros tarybos 2024 m. rugpjūčio 29 d. sprendimu 

Nr. TS-16 buvo patvirtintos visos 11 regiono plėtros plano pažangos priemonės ir suplanuota 

100 proc. Panevėžio regionui 2022–2030 m. Regionų plėtros programoje preliminariai 

nustatytos ES ir kitos tarptautinės finansinės paramos lėšų sumos dalies. 2022–2030 m. 

Regionų plėtros programoje Panevėžio regionui nustatyta preliminari ES ir kitos tarptautinės 

finansinės paramos lėšų suma yra 169 486 200 Eur, iš kurių tvariai miestų plėtrai turi būti skirta 

ne mažiau kaip 28 587 970 Eur.  Tarybos administracijos direktorė nurodė, kad Panevėžio 

regiono plėtros tarybos 2024 m. gruodžio 30 d. sprendimu Nr. TS-21 pakeistas RPPL, kuriame 

suplanuota 99,42 proc. Panevėžio regionui 2022–2030 m. Regionų plėtros programoje 

numatytų lėšų dalies – 168 498 343,46 Eur. 

K. Udrienė aptarė 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano įgyvendinimo 

rezultatus (skaidrės pridedamos): pažangos priemones, jų įgyvendinimo spartą, parengtus ir 

vertinamus projektų įgyvendinimo planus, sudarytas ir ruošiamas sudaryti projektų 

finansavimo sutartis, projektams išmokėtos lėšas. 

Tarnybos administracijos direktorė informavo, kad Partnerių grupės posėdis vyko 2025 

m. vasario 5 d., kuriame buvo pateiktas klausimas svarstyti regiono plėtros plano įgyvendinimo 

ataskaitos projektą. Buvo nutarta teikti išvadą Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijai – 

pritarti sprendimo projektui „Dėl 2022–2030 m. Panevėžio regiono plėtros plano įgyvendinimo 

ataskaitos patvirtinimo“. 

 Klausimų pranešėjai nebuvo. Tarybos kolegijos nariai pritarė parengtam sprendimo 

projektui bendru sutarimu. 

 

NUTARTA:  

Bendru sutarimu priimti sprendimą pagal parengtą projektą. 

 

5. SVARSTYTA. Dėl Panevėžio regiono plėtros tarybos 2023 m. birželio 27 d. 

sprendimo Nr. TS-24 „Dėl darbo grupės sudarymo“ pakeitimo. 
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11.40–11.45 

 Tarybos ekspertė Inga Adomaitienė informavo, kad sprendimo projekte tikslinamos 

darbo grupės veiklos užduotys suderinant su aktualiais teisės aktais ir keičiama darbo grupės 

sudėtis, atsižvelgiant į gautus savivaldybių administracijų raštus. 2025 m. sausio 29 d. gautas 

Kupiškio rajono savivaldybės administracijos raštas, kuriame prašoma pakeisti Kupiškio rajono 

savivaldybės administracijos į darbo grupę deleguotus Kupiškio rajono savivaldybės 

administracijos darbo grupės narius, t. y. vietoje pagrindinės narės Kristinos Daugytės-

Graužlienės prašoma įrašyti Laimutę Šližauskienę, Kupiškio rajono savivaldybės 

administracijos Investicijų, strateginio planavimo ir viešųjų pirkimų skyriaus vedėją, o vietoj 

pakaitinės narės Astos Visockienės prašoma įrašyti Kristiną Daugytę-Graužlienę, Kupiškio 

rajono savivaldybės administracijos Investicijų, strateginio planavimo ir viešųjų pirkimų 

skyriaus vyriausiąją specialistę. 2025 m. sausio 30 d. gautas Pasvalio rajono savivaldybės 

administracijos raštas, kuriame prašoma pakeisti Pasvalio rajono savivaldybės administracijos 

į darbo grupę deleguotą Kupiškio rajono savivaldybės administracijos darbo grupės pakaitinį 

narį, t. y. vietoj pakaitinės narės Ingos Aidukaitės prašoma įrašyti Moniką Butaitienę, Pasvalio 

rajono savivaldybės administracijos Strateginio planavimo ir  Investicijų skyriaus vyriausiąją 

specialistę.  

 Posėdžio pirmininkui A. Pociui pasiteiravus ar būtų pastabų, ar klausimų dėl šio 

sprendimo, Kupiškio rajono savivaldybės administracijos direktorius Arūnas Valintėlis kreipėsi 

su prašymu sprendimo projekte pataisyti Investicijų, strateginio planavimo ir viešųjų pirkimų 

skyriaus pavadinimą, išbraukiant žodžius „strateginio planavimo“, nes Kupiškio rajono 

savivaldybėje buvo vykdoma struktūrinė pertvarka ir keitėsi skyriaus pavadinimas.  

 Klausimų pranešėjai nebuvo. Tarybos kolegijos nariai bendru sutarimu pritarė parengtam 

sprendimo projektui su aukščiau minėtu pakeitimu. 

 

NUTARTA:  

Bendru sutarimu priimti sprendimą pagal parengtą projektą. 

 

6. SVARSTYTA. Dėl įgaliojimo atstovauti Panevėžio regiono plėtros tarybai trijų jūrų 

regionų ekonominiame tinkle. 

11.45–11.50 

Tarybos administracijos direktorė K. Udrienė informavo, kad teikiamo svarstyti 

sprendimo projekto „Dėl įgaliojimo atstovauti Panevėžio regiono plėtros tarybai Trijų jūrų 

regionų ekonominiame tinkle“ tikslas – įgalioti Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijos 



10 
 
atstovą atstovauti Panevėžio regiono plėtros tarybai Trijų jūrų regionų ekonominiame tinkle 

(toliau – Tinklas).  

Pasak K. Udrienės, Ekonominio bendradarbiavimo Trijų jūrų iniciatyvos tinklo kūrimui 

2021 m. birželio 29 d. pritarė penkiolika (Lenkijos, Bulgarijos, Rumunijos, Slovakijos, 

Vengrijos ir Lietuvos) regionų, pasirašydami Liublino deklaraciją (Panevėžio regiono plėtros 

tarybos kolegija 2021 m. birželio 18 d. posėdyje nutarė prisijungti prie ekonominio 

bendradarbiavimo Trijų jūrų iniciatyvos tinklo, kurio uždavinius, tikslus ir gaires apibrėžia 

Liublino deklaracija  ir pavesti Panevėžio miesto savivaldybės merui, Panevėžio regiono plėtros 

Tarybos kolegijos pirmininkui Ryčiui Mykolui Račkauskui pasirašyti Liublino deklaraciją 

forumo metu Liubline, 2021 m. birželio 28–30 d.). 

Tarybos administracijos direktorė informavo, kad Panevėžio regiono plėtros taryba 2022 

m. gruodžio 6 d. sprendimu Nr. TS-16 įgaliojo Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijos 

pirmininką atstovauti Panevėžio regiono plėtros tarybai Trijų jūrų regionų ekonominio tinklo 

veikloje, suteikiant jam teisę laisvai balsuoti, pasirašyti dokumentus, atlikti kitus su Tinklo 

veikla susijusius veiksmus. Atsižvelgiant į tai pasirašyta Tinklo sutartis, kurioje nustatytos 

Tinklo steigimo sąlygos, atstovaujančių narių sąrašas, Tinklo teisinis statusas ir tikslai bei 

Tinklo statutas. 

K. Udrienė priminė, kad po savivaldybių tarybų rinkimų, suformavus naujos sudėties 

Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegiją, Panevėžio regiono plėtros taryba 2023 m. rugsėjo 

6 d. sprendimu Nr. TS-28 įgaliojo Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijos narį, Panevėžio 

miesto savivaldybės merą, Rytį Mykolą Račkauską atstovauti Panevėžio regiono plėtros tarybai 

Trijų jūrų regionų ekonominio tinklo (toliau – Tinklas) veikloje, suteikiant jam teisę laisvai 

balsuoti, pasirašyti dokumentus, atlikti kitus su Tinklo veikla susijusius veiksmus. 

Lietuvos Respublikos vyriausiajai komisijai 2024 m. spalio 25 d. sprendimu Nr. Sp-280 

„Dėl Panevėžio miesto savivaldybės mero įgaliojimų nutrūkimo nesuėjus terminui“ pripažinus 

Ryčio Mykolo Račkausko, Panevėžio miesto savivaldybės mero, įgaliojimus nutrūkusiais 

nesuėjus terminui, Panevėžio regiono plėtros tarybos visuotinio dalyvių susirinkimo 2024 m.  

lapkričio 12 d. sprendimu  VS-5 patikslinta Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijos sudėtis 

išbraukiant Rytį Mykolą Račkauską, Panevėžio miesto savivaldybės merą ir įrašant Petrą 

Luomaną, Panevėžio miesto savivaldybės tarybos narį, laikinai einantį Panevėžio miesto 

savivaldybės mero pareigas. 

Atsižvelgiant į 2025 m. sausio 24 d. Lenkijos Liublino vaivadijos maršalkos Jaroslavo 

Staviarskio (Jaroslaw Stawiarski) kvietimą 2025 m. kovo 12-13 dienomis dalyvauti Trijų jūrų 

vietos valdžios kongrese ir  į Lietuvos Respublikos regioninės plėtros įstatymo 23 straipsnio 1 

dalies 5 punkto ir 24 straipsnio 1 dalies 2 punkto bei Panevėžio regiono plėtros tarybos kolegijos 
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darbo reglamento 10.2 papunkčio nuostatas, siūloma naujai įgalioti Panevėžio regiono plėtros 

tarybos kolegijos atstovą atstovauti Tinklo veikloje. 

 K. Udrienė informavo, kad su Tarybos kolegijos pirmininku Ramūnu Godeliausku buvo 

susisiekta telefonu, žodžiu jis sutiko būti įgaliotas ir sutiko atstovauti Tinklo veikloje. Kitų 

pasiūlymų nebuvo gauta. Tarybos kolegijos nariai bendru sutarimu pritarė parengtam 

sprendimo projektui, įrašant Tarybos kolegijos pirmininką Ramūną Godeliauską, atstovauti 

Panevėžio regiono plėtros tarybai Tinklo veikloje. 

 

NUTARTA:  

Bendru sutarimu priimti sprendimą pagal parengtą projektą. 

 

7. SVARSTYTA. Dėl siūlymų teikimo Panevėžio regiono plėtros tarybos visuotiniam 

dalyvių susirinkimui. 

11.50–11.55 

Posėdžio pirmininkas A. Pocius informavo, kad yra parengtas sprendimo projektas „Dėl 

siūlymo teikimo Panevėžio regiono plėtros tarybos visuotiniam dalyvių susirinkimui“, kurio 

tikslas - įvertinti Panevėžio regiono plėtros tarybos administracijos direktoriui nustatytų 

užduočių atlikimą ir teikti siūlymą Panevėžio regiono plėtros tarybos visuotiniam dalyvių 

susirinkimui dėl premijos Administracijos direktoriui skyrimo. Kito parengto sprendimo 

projekto „Dėl siūlymo teikimo visuotiniam dalyvių susirinkimui dėl papildomų užduočių, 

nenustatytų administracijos direktoriaus pareigybės aprašyme, nustatymo“ tikslas - užtikrinti 

kokybišką ir nenutrūkstamą 2024–2029 m. Panevėžio regiono funkcinės zonos strategijos 

įgyvendinimo ir stebėsenos koordinavimą ir teikti siūlymą Panevėžio regiono plėtros tarybos 

visuotiniam dalyvių susirinkimui dėl papildomų užduočių Administracijos direktoriui skyrimo.  

Prieštaravimų parengtiems sprendimo projektams nebuvo gauta. A. Pocius informavo, 

kad Panevėžio regiono plėtros tarybos visuotinis dalyvių susirinkimas planuojamas 2025 m. 

vasario 21 d. 

 

NUTARTA:  

Bendru sutarimu priimti sprendimus pagal parengtus projektus. 

  

8. Kiti klausimai. 

11.55-12.00 
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Kristina Udrienė informavo, kad posėdyje pirmą kartą dalyvauja Biržų rajono 

savivaldybės tarybos narys Vytas Jareckas (užpildyta konfidencialumo deklaracija pateikta ir 

pridėta prie protokolo). Jam suteikta informacija apie galimybę gauti atlygį už dalyvavimą 

Tarybos veikloje. 

Posėdžio pabaigoje Lietuvos Respublikos vidaus reikalų ministro patarėjas Andrejus 

Junda perdavė linkėjimus nuo Lietuvos Respublikos vidaus reikalų ministro ir pakvietė visus 

Panevėžio regiono merus kreiptis į jį, kad įvairūs klausimai būtų sprendžiami greičiau ir 

efektyviau. 

 

 

 

Kolegijos pirmininko pavaduotojas, 

atliekantis Kolegijos pirmininko pareigas 

 

  

         Antanas Pocius 

Posėdžio sekretorė       Inga Adomaitienė 

 


